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PREDMET:  Vijećničko pitanje – odgovor, daje se 
 
Vijećnik Gradskog vijeća Grada Labina Mladen Bastijanić (Demokrati) je na 28. redovnoj 
sjednici Gradskog vijeća Grada Labina održanoj 2. listopada 2024. godine postavio vijećničko 
pitanje: 
„Drugo pitanje imam opet vezano za Vinež. Pitam u ime djece i građana koji stanuju u krugu 
Kolcić brega, Marciljani i tzv. Foškice, do one Štembergove trgovine za potrebe izgradnje 
dječjeg igrališta. Naša je ideja građana da bi Grad mogao otkupiti neku prirodnu vrtaču i time 
je oplemeniti sa dječjim igralištem na taj način da u te vrtače, naše lijepe vrtače, dolci, ne bi 
narasle neke druge građevine.“ 

Odgovor je na sjednici Vijeća dao gradonačelnik Valter Glavičić: 

„Svake godine stvarno se trudimo taj prsten grada, ne samo dječja igrališta po Katurama i 

donjem Labinu. Ovaj mjesec završavamo dječje igralište na Ripendi. Ja vjerujem da ćemo 

neko igralište iduće godine staviti u proračun. Da li će to biti to, da li ćemo otkupiti, tu trebaju 

opet pripremne radnje, ali svakako treba sjesti s ljudima s Vineža i iz Mjesnog odbora. 

Pokušavamo uvijek dječja igrališta onako pripremiti dokumentacijski, idejno, a onda čekamo 

natječaje ili LAG-a ili FLAG-a ili nekog trećeg, Ministarstva gdje pokušavamo izvući sredstva i 

ne trošiti novac iz proračuna. Ideja mi se sviđa. Treba je pripremiti i biti spreman na neki 

natječaj da pribavimo sredstva jer smo većinu dječjih igrališta na području grada napravili 

angažmanom djelatnika gradske uprave i kvalitetnom pripremom i ne trošenjem novaca iz 

proračuna. Tako da tu ajmo korak po korak. Pripremit, sačekat, potegnut novac, izgradit 

igralište.“ 

Mladen Bastijanić (Demokrati) dodatno navodi: 
 
„Industrijska zona Vinež je jedna od najvećih zona, ja bi rekao u Istri. Mislim da je Vinež, skupa 
sa školom, vrtićem, djeca da su zaslužila. Prvo i prvo, spasili smo na neki način onu legandarnu 
Polvericu, ali sada nemamo u njoj nikakvog sadržaja jer da podsjetim sve vas, ona je bila 
predviđena jednostavno da se je zatrpa. To ja znam jer tamo živim. Industrijska zona Vinež 
ima sve sadržaje, ima svu signalizaciju, ima lampadina „Bog te pita koliko“. Ja mislim da ta 
zona mora akumulirati barem jedno, dva dječja igrališta i da mora uložiti u školu koja je u tom 
okrugu.“  
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